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Van de voorzitter 
Een nieuw speelseizoen, 

nieuwe partnerships, 

nieuwe afspraken, nieuwe 

leden, een schudmachine, 

een  speelronde meer en 

een nieuwe voorzitter. Aan 

nieuwe dingen moet je 

wennen. Dat geldt voor de 

één meer dan voor de 

ander maar ik denk dat het 

belangrijk is dat we de tijd nemen voor we onze 

conclusies trekken. 
 

Dus neem die wildere spelverdelingen alstublieft 

voor lief! Het is bewezen dat negatieve 

ervaringen langer blijven hangen dan positieve. 

Dat is biologisch bepaald en stamt uit de tijd dat 

we nog in berenvellen rondliepen en het om te 

overleven belangrijker was te onthouden wat er 

allemaal fout kan gaan (opgegeten worden door 

wilde dieren of een kopje kleiner gemaakt door 

een vijandige stam) en minder wat er allemaal 

goed kan gaan (de beer schieten voor hij u opeet, 

vuur maken en een veilige grot vinden). Nu is de 

kans dat u een beer tegenkomt op een speelavond 

aanzienlijk kleiner dan dat u de verkeerde bied-

beslissing neemt en de gevolgen navenant minder 

ernstig. Waar u wel kans op hebt is een levendige 

avond waarin teleurstelling en euforie elkaar af-

wisselen. Geef die machine een kans, het is echt 

een kwestie van wennen. En een tip: probeer meer 

te genieten van de succesmomenten en minder te 

balen van de debacles. Denk aan de beer. 
 

Dat wennen geldt ook voor mij aan mijn nieuwe 

rol. Ik ben heel blij dat mensen mij benaderen 

met dingen die hen opvallen, zaken die storen of 

beter kunnen. Blijf dat vooral doen! Open 

communiceren is de beste manier om ervoor te 

zorgen dat kleine irritaties niet de kans krijgen 

uit te groeien tot onoverkomelijke problemen. 

Maar de eerlijkheid gebiedt me ook te zeggen 

dat ik in veel gevallen niet meer kan zijn dan een  

luisterend oor. Binnen de club hebben we bepaal-

de spelregels met elkaar afgesproken en naleving 

daarvan is niet alleen een verantwoordelijkheid 

van de voorzitter maar van ieder individueel lid. 

De belangrijkste spelregel staat nergens op 

papier en betreft het respect dat we moeten 

hebben voor elkaar. Respect voor de 

tegenstander en voor de partner. Als daarbij in 

het vuur van het spel, of simpelweg bij vergissing 

een foutje wordt gemaakt is er gelukkig altijd 

nog de mogelijkheid de arbiter de zaak weer in 

goede banen te laten leiden. Verderop in dit 

clubblad een tiental stellingen die te maken 

hebben met bridge ethiek. Ik daag u uit hierover 

na te denken. 
 

Als ik één officiële spelregel uit mag kiezen die 

wij met voeten treden is dat het gebruik van de 

systeemkaart. Een simpel hulpmiddel waar velen 

geen gebruik van maken. Formeel alleen in de A-

lijn verplicht, maar zeker ook gewenst voor 

spelers in de B-lijn. Het maakt voor iedereen, 

beginner of gevorderde, duidelijk welke 

afspraken er zijn en dat is wel zo fair naar je 

tegenstanders. Ook als dat basis Acol is. Op de 

website staat een nieuwsartikel met een link naar 

een zelf verder in te vullen systeemkaart. 

Gewoon doen! En heb je hulp nodig bij het 

invullen, Erik is graag bereid advies te geven. 

Vraag het hem gerust. 
 

Laurence Peter, een Canadees filosoof zegt:  ‘Je 

hebt twee soorten dwazen. De eerste zegt  “Het 

is oud, daarom is het goed.” De tweede zegt “dit 

is nieuw, daarom is het beter”’. Waarmee ik wil 

zeggen dat verschillen van mening altijd zullen 

blijven bestaan en er voor iedere invalshoek wel 

iets te zeggen valt. Dus maak van uw hart geen 

moordkuil maar wel met respect. 

 

Henny van Gogh 

mailto:sjoukje.veldkamp@kpnplanet.nl
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Kalender 

Competitie 2014/2015 

Ronde 2: 14-21-28 okt., 4-11 nov. 

Ronde 3: 18-25 nov., 2-9 en 16 dec. 

Ronde 4: 13-20 en 27 jan., 3-10 febr. 

Ronde 5: 24 febr., 10-17 en 24 mrt., 7 april 

Ronde 6: 14-21 en 28 apr., 5-12 mei 

Overig: 

Lingewaard bokaal: 30 oktober  in Gendt 

Kerstdrive: 23 december 

Top Integraal: 6 januari 

Carnaval: 17 februari (GEEN BRIDGE) 

Ruitenboertoernooi: 3 maart 

Liduinadrive: zaterdag 7 maart 

Paasdrive: 31 maart 

19  mei  is de Kinkel niet beschikbaar. (GEEN 

BRIDGE) 

Einddrive: 26 mei 

De volgende krant verschijnt in overleg met 

bestuur na de derde speelronde. U kunt kopij 

inleveren tot donderdag 18 december. 
 

Van de TC 
Een nieuw seizoen brengt meestal ook 

veranderingen. Omdat het aantal leden voor 3 

lijnen te klein was op het moment van beslissen is 

gekozen voor 2 grote lijnen. Een andere wijziging 

is dat de competitie nog maar 5 avonden duurt. 

Wat wel aanpassing vroeg was dat beide lijnen 

dezelfde spellen spelen. Dat brengt voor velen 

elke keer een zoektocht naar de volgende tafel. 

Toch heb ik gepoogd enige logica in de nummering 

van de tafels te brengen. Uitgangspunten waren – 

de A-lijn start bij de ingang - de B-lijn start 

achter in de zaal – de leentafels (7-8-9) zo te 

plaatsen dat er korte lijnen naar de andere tafels 

zijn. Dus de tafels A7, A8 en B7, B8 staan in het 

midden. Misschien scheelt dit voortaan met het 

zoeken. 
 

Paul van Kerkhoff  
 

Promotie-degradatie  
Op de laatste competitieavond zijn op de 

scoreslips per abuis de stand na de 4de avond 

vermeld. Hierdoor zijn misschien valse 

verwachtingen gewekt. Hiervoor excuus, 

 

Namens deTC, Paul van Kerkhoff 

In memoriam Ger Barneveld 
Wie heeft Ger niet gezien of 

gesproken tijdens de receptie 

voorafgaande aan of tijdens de 

Vierdaagse. Ger liep zijn 10e 

Vierdaagse uit en werd daarmee 

één van de gouden kruisdragers. 

Korte tijd hierna kreeg Ger te 

horen dat hij ernstig ziek was. 

Groot was de schok bij velen, 

toen het bericht kwam dat hij zo kort daarna, op 

16 september was overleden. 

Doublet kende Ger niet alleen als enthousiast 

bridger maar bovenal als oprichter van ons 

clubblad. Hij zorgde voor de lay-out en volgens 

zijn richtlijnen wordt de Doublet krant nog 

steeds gemaakt. Vele jaren maakte hij, later 

samen met Gonny Lamers, het clubblad en reikte 

het persoonlijk op de dinsdagavond uit. 

Wij wensen José en de kinderen sterkte en 

kracht om dit verlies te dragen. 
 

Annemarie 
 

Notulen van de Algemene leden-

vergadering, 
Gehouden op dinsdag 2 september 2014 in 

“Cultureel Centrum de Kinkel”, te Bemmel 
 

1. Opening door de voorzitter 
De voorzitter, Steef Weijers, heet iedereen 

welkom op de Algemene ledenvergadering. 

Aandacht voor de volgende punten: 

 Heeft iedereen de presentielijst getekend en 

een koffiemuntje van Ben ontvangen? 

 Alle leden hebben de stukken voor de 

vergadering digitaal ontvangen met uitzon-

dering van één persoon, maar die heeft 

inmiddels opgezegd. 

 Annemarie maakt het verslag, dit is een 

onderonsje tussen Erik en haar. 

 Wij hopen als bestuur op een constructieve 

vergadering. 
 

2. Vaststellen notulen Algemene leden-

vergadering van 3 september 2013 
De notulen zijn opgenomen in het clubblad van 

oktober 2013 en zijn ook meegestuurd met de 

stukken voor de vergadering.  De notulen zijn 

vastgesteld en goedgekeurd met dank aan 

Annemarie. 
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3. Ingekomen en uitgegane stukken 
Bij de secretaris, Erik Willems, is een brief 

binnengekomen van Theo en Jetta Tonissen.  

Deze brief wordt later behandeld. De secretaris 

leest de brief voor, deze bevat drie voorstellen 

 Ruitenboertoernooi 

 Speelavonden competitie van 5 naar 6 avon-

den. 

 Evt. de evenementen commissie instellen. 

Genoemde punten worden, zoals vermeld, later 

behandeld. 
 

Afmeldingen voor de Algemene ledenvergadering 

zijn binnengekomen van Jaap van Veldhuijzen, 

Maria en Jan van Zutphen, Elly Golstein, Annet 

Gerritsen, Arie Klaassen-Bos en Francien Broex-

Dassen. 
 

4. Jaarverslag secretaris 
De secretaris benoemt een aantal punten waar 

het bestuur gedurende het jaar over gesproken 

heeft: 
 

 Er is vijfmaal vergaderd 

 Voor de eerste maal is een zomerdrive gehou-

den. Deze drive is door Doublet tweemaal 

georganiseerd bij Jansen Totaal wonen  

 Bij de Lingewaard bokaal is Doublet als eerste 

geëindigd 

 Kroegentocht 2015 

 Website en beheer 
 

De wedstrijdleider, Paul van Kerkhoff, gaat over 

tot het uitreiken van de bekers. De Jansen 

Totaal Wonen beker wordt tot genoegen van Paul 

uitgereikt aan twee dames, nl. Henny van Gogh en 

Liz Kropman. 

Het clubkampioenschap is wederom gewonnen 

door Marian en Steef Weijers. Ook aan hen 

wordt de beker uitgereikt. 

De beker voor het slemkampioenschap gaat naar 

Erik Willems en Jaap Veldhuijzen, en wordt bij 

afwezigheid van Jaap, aan Erik overhandigd.  

Paul dank je wel. 
 

5. Resultatenrekening seizoen 2013/2014 

6. Verslag kascommissie en decharge 

verlening voor het financiële beheer en 

beleid 
De agendapunten 5 en 6 worden tegelijk 

behandeld. 

Het woord is aan de kascommissie en Bert van 

Isselt leest de brief voor over de uitgevoerde 

controle: 

 Overzicht van de boekhouding ingezien 

 Bankafschriften met alle mutaties ingezien 

 Resultaatrekening van afgelopen jaar ingezien 

 Kennis genomen van het batig saldo over het 

afgelopen verenigingsjaar 

 Toelichting gekregen over de begroting van 

het nieuwe verenigingsjaar 

 

Oordeel van de kascommissie. Sjoukje Veldkamp 

verdient een compliment voor de weergave van de 

gegevens. Zij wordt tevens bedankt voor de 

gastvrije ontvangst bij haar thuis. 

De penningmeester wordt decharge verleend voor 

de door haar uitgevoerde werkzaamheden over 

het boekjaar 2013-2014. 

Gezien het feit dat er geen vragen zijn wordt dit 

opgevat als een compliment. 

Onze reserve heeft een aardige omvang. Eenmaal 

per vijf jaar willen we graag een jubileumfeestje 

organiseren. Het is een goed idee om voor 2017 

ook € 3.000,-- beschikbaar te hebben om te 

zijner tijd daaruit te kunnen putten. 

Piet de Leeuw: Kan dit niet ieder jaar een bedrag 

opgenomen worden? Er ontstaat een tekort van 

 € 565,-- en dan zou je de contributie moeten 

verhogen.  

Jeroen de Best: Overwegen om ieder jaar een 

bedrag  daar naartoe te laten vloeien. 

Steef Weijers: Het is een alternatief. Kan 

iedereen ermee instemmen dan gaan we akkoord. 

 

7. Verkiezing kascommissie 2013/2014 
Bert van Isselt is twee jaar lid van de kascom-

missie en treedt terug. Met dank aan Bert voor 

zijn werkzaamheden.  Ger Polman gaat nog een 

jaar door.  Niek Hartings treedt aan als lid van 

de kascommissie. Dit wordt ontvangen met 

applaus.  

 

8. Goedkeuring begroting voor het seizoen 

2014/2015 
De begroting sluit met een klein nadelig saldo. Er 

is reëel begroot om zo dicht mogelijk bij de 

werkelijkheid te blijven. De begroting ging uit 

van 78 leden. Dit zijn er inmiddels 76 vanwege 2 

opzeggingen. 

 

9. Vooruitblik 2014/2015 
Nieuwkomers 

Vlak voor de vergadering hebben zich twee 

nieuwe leden gemeld, te weten Alex den 

Hollander en Cathrien Jukkema. 
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Mutaties 

Opgezegd hebben Nel Holleman en Theresa 

Oerlemans. De leeftijd speelt een rol. 

 

Uitwisseling met Gendt 

Gezien de teruglopende belangstelling voor de 

uitwisseling met Gendt hebben we Gendt in 

overweging gegeven om hiermee te stoppen. Dit 

ook omdat er andere uitwisselingen bij zijn 

gekomen zoals de zomerdrives en 

Lingewaardbokaal. Op een mail van Steef heeft 

Gendt niet gereageerd. Gerard Lukkassen had 

vanuit Gendt vernomen dat het initiatief om te 

stoppen van Bemmel was uitgegaan. Er is duidelijk 

sprake van miscommunicatie. De leden die eraan 

deelnemen zijn enthousiast.  

We doen de uitwisseling al heel lang en moeten 

voorkomen dat het sleets wordt. Bovendien is de 

Lingewaard bokaal ervoor in de plaats gekomen. 

Hans Geenen: Is de verminderde belangstelling te 

wijten aan het feit dat het aan eind van het 

seizoen is? Mogelijk. 

 

Brief van Theo Thonissen 

Het aantal lijnen waarin gespeeld wordt. Paul 

geeft uitleg. 

De TC loopt tegen een aantal dingen aan: 

 Bij minder dan 12 paren per lijn wordt het 

lastig 

 Iedere avond zijn wel een aantal leden 

afwezig. Gezien de omstandigheden worden we 

gedwongen om in twee lijnen te spelen. Als het 

niet kan, dan houdt het op.  

Gerard Lukkassen: Vorig jaar speelden we met 42 

paren in drie lijnen.  

Paul: Zoveel paren hebben we niet. Komen er 

meer nieuwe leden dan gaan we weer in drie lijnen 

spelen.  

We hebben vijf competitierondes van 6 avonden. 

De meeste clubs hebben 6 rondes. Voordeel is 

dat het spannender wordt. Daar staat tegenover 

dat er een clubblad meer zal moeten worden 

gemaakt. Ook een cadeaubon extra van Jansen 

Totaal Wonen. We moeten het maar laten zoals 

het is. 

Niek Hartings: Is het dan om net als in Herveld 5 

avonden viertallen te spelen? 

Steef kent dit niet. Opmerking: Andere 

verenigingen spelen vijf avonden competitie en 

dan een viertallen competitie. 

Jeroen de Best: Het gaat om hetzelfde aantal 

speelavonden. Het is 5 x 6 of 6 x 5. 

Theo sluit zich aan bij Jeroen. Het maakt niets 

uit. Het heeft niets met viertallen te maken. 

Hans Geenen: Theo kan toch moeilijk hand-

tekeningen gaan verzamelen. 

Cornelis Bevelander: Het clubblad niet koppelen 

aan de competitie maar eventueel terugbrengen 

naar 3 clubbladen. 

Ans van Steen: Voordeel is dat er meer wisseling 

komt van de A- naar de B-lijn en omgekeerd. 

Sijan Boeder: Zou graag zien dat er gestemd 

wordt. 

Paul van Kerkhoff: Wil een lans breken voor het 

clubblad. Wij zijn de enige club in de wijde 

omgeving die een clubblad hebben. 

Over het clubblad is nog niet beslist ongeacht 

het spelen in de rondes. Sjoukje en Annemarie 

kunnen erover nadenken. 

Gerard Lukkassen: Maak van de € 30,-- het 

bedrag € 25,--. Paul: Ja voor die €  30,-- kan je al 

niets kopen. 

Als we één ronde meer gaan spelen? Wie stemt 

voor? Zo werkt het in de democratie. Voorstel 

wordt aangenomen en het speelschema zal 

worden veranderd.  

Het ruitenboertoernooi 

Hier is de nieuwigheid vanaf. Er zijn vele 

ontwikkelingen en het bestuur laat zich graag 

overtuigen hoe dit te veranderen. 

Ger Polman: Dit eventueel overlaten aan de 

evenementencommissie 

Het ruitenboertoernooi laat in verband met een 

sterke afvaardiging de lijnen in tact.  Voor dit 

toernooi lopen we vaak te leuren om mensen er 

naar toe te krijgen. Er kan een maximale 

afvaardiging met een indeling b.v. van de nrs. 1,2 

en 3 in de B-lijn maar ook de nrs. 14 en 17.  

Erik Willems: Bij de voorronde moeten we 

aangeven hoeveel leden er op de club zijn en 

hoeveel we insturen. Je mag 24 paren opgeven en 

deze kunnen dan gaan. 

Theo Tonissen: laat de lijnen in tact dan maakt 

iedereen kans op de halve finale. Inventariseren 

los van de uitslag wie er eventueel wil deelnemen.  

Het aantal leden loopt overal terug en de bond wil 

de zaal vol krijgen. We laten het zoals het was. 

 

Evenementencommissie 

Het is goed om zo’n commissie weer te hebben. 

Het geeft een betere aankleding van de drives. 

De commissie krijgt de vrije hand met een 

budget. We willen de drives een feestelijk tintje 

geven. Wie in deze commissie zitting wil nemen 



 

Bridgeclub Doublet oktober 2014   pag. nr: 5 

kan zich bij het bestuur melden. Het liefst met 

twee personen. 

 

Vrijwilligers 

Marian Weijers stopt met haar activiteiten voor 

het gereed maken van de speeltafels.  

Adje Crijns en Sjoukje Veldkamp hebben te 

kennen gegeven te stoppen als arbiter. Henny 

reikt bloemen uit als dank voor de 

werkzaamheden. Annemarie krijgt een attentie 

voor het verzorgen van de notulen. 

 

10. Speelschema 2014/2015 
De mutaties voor het speelschema neemt Paul 

voor zijn rekening. Het is een kwestie van 

doorschuiven en zo kom je op 30. Eventueel 

topintegraal? Het viertallen was geen succes. 

De ontmoeting met Gendt is op voorhand 

geschrapt. 

 

11. Bestuursverkiezing 
De voorzitter, Steef Weijers, is aftredend.  De 

post zal worden ingenomen door Henny van Gogh. 

Het was een teken van élégance om dit voor te 

leggen aan de leden, echter dit hoeft niet. Het 

bestuur kiest zelf uit haar leden. Het bestuur is 

erg blij met de wetenschap dat dit gedragen 

wordt door de leden. Er volgt een luid applaus. 

Enkele woordjes ter introductie van de nieuwe 

voorzitter. Henny is creatief, prettig in de 

omgang met een eigen mening die zij op een 

natuurlijke manier laat blijken. Ook ontplooit zij 

veel initiatieven. Bij het aanvaarden van het 

voorzitterschap ging zij echt niet over één nacht 

ijs. Het bestuur heeft veel vertrouwen in haar en 

wenst haar veel succes. 

Henny krijgt de microfoon en dankt het bestuur 

voor het vertrouwen. 

 “Ze heeft lang getwijfeld en is blij met het 

applaus. Steef is met 11 jaren voorzitterschap de 

langst zittende voorzitter. Tijdens de drie jaar 

met hem als voorzitter liep het als een geoliede 

machine. Steef kan goed luisteren en staat open 

voor andere meningen.  Als bridgedocent wist hij 

vele nieuwe leden aan te trekken en mensen te 

enthousiasmeren. We hopen dat je daarmee 

doorgaat. Ook ben je goed in het oplossen van 

gevoeligheden en weet je de gemoederen te 

sussen. Je bent de motor van een gezond 

financieel beleid, gezien je expertise vanuit je 

werk, Ook de RABO actie was van jouw hand. 

Het spreken voor een grote zaal is voor mij geen 

gelopen race. Streven voor de toekomst is het 

stabiel houden van het ledenaantal. Nieuwe 

initiatieven ontplooien. Meer publiciteit. Nieuwe 

ideeën zijn altijd welkom”. 

Henny is speciaal voor Steef in Frankrijk een fles 

wijn gaan halen en overhandigd die aan Steef 

vergezeld van een bon om samen met Marian, die 

al bloemen heeft ontvangen, een bezoek aan het 

wijnmuseum in Arnhem te gaan brengen. Applaus 

voor Steef.  

Steef zegt dat het wel goed komt met de 

toespraken. Hij is altijd met plezier voorzitter 

geweest en is blij met de goede opvolging. 

In het bestuur is een vacature ontstaan en men is 

nog in gesprek met een kandidaat.  
 

Clublogo 

Bij het bestuur zijn ontwerpen van vier logo’s 

ingediend te weten van: Jan van Zutphen, Bert 

van Isselt, Joyce van Isselt en Theo Tonissen. Bij 

de verkiezing behaalden Jan en Bert beiden 19 

stemmen, Joyce van Isselt 4 en Theo Tonissen 

12. Bij tweede verkiezing kreeg Jan 27 en Bert 

29 stemmen, waarmee voor het logo van Bert 

gekozen is. Hiervoor applaus. 

 

12. Rondvraag 
Steef Weijers: wil graag beginnen. Is er 

belangstelling voor spellen waar we jaren mee 

gespeeld hebben? Het zijn goede kaarten en zijn 

te koop voor € 20,-- inclusief de boards. 

Erik Willems: Mededeling. Zijn e-mail adres is 

veranderd in: secretariaatdoublet@mail.com 

Ger Polman: Gaan we met een schudmachine 

werken?  

Ja de schudmachine is er en we gaan het 

uitproberen. Dus maak er gebruik van. 

Theo Tonissen: Steef heeft met veel succes 

cursussen gegeven en was als een soort vader. 

Dat is duidelijk weg. Hoe vangen we de nieuwe 

leden op? 

Antwoord Steef: Dit is niet goed aangepakt. Van 

fouten moet je leren. We moeten met z’n allen de 

nieuwe leden opvangen. Een nieuw lid moet met 

beleid tegemoet getreden worden en we moeten 

de mensen koesteren. Een lid moet een steun en 

toeverlaat krijgen. 

Ria Engelen: Andere clubs laten aspirant leden al 

veel eerder meedraaien. 

Reactie Steef: In Gendt wordt een cursist na 12 

lessen al lid van de club. Voor de nieuwe cursus 

hebben 22 mensen zich aangemeld, echter maar 6 

uit Bemmel, de rest komt uit Gendt, Elst en 
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Huissen. Steef gaat niet werven, daar moet je 

voorzichtig mee zijn. 

Toos van der Heijden: Kunnen ze dan buiten de 

competitie meedoen? 

Carel van Oosterhout: Over de schudmachine heb 

ik niets gehoord. Vertel er eens over. 

Steef reageert: De discussie ging vorig jaar over 

wat het kostte en van alles en nog wat. Door 

omstandigheden kon ik een machine,  met 

bemiddeling van Theo, kopen. Ik heb de machine 

gekocht en zal ook de kaarten schudden. Het ding 

moet ergens komen te staan. Het leidt tot 

wildere spellen. Je kunt de machine niet 

manipuleren, alleen intensief schudden. We gaan 

het proberen. 

Riet Peters: Zijn we dan niet voorbarig met de 

verkoop van de kaarten? 
 

13. Sluiting 
Na de rondvraag wordt de vergadering gesloten 

en gaan we over tot vrij bridgen. 

Bestuur 

Henny van Gogh voorzitter 0481-464022 

Erik Willems secretaris  06-46204302 

Sjoukje Veldkamp penningmeester  026-3255818 

Ben Roelofs bestuurslid 0481-463387 

Wedstrijdleiding: 

Paul van Kerkhoff wedstrijdleider 0481-461743 
 

Bank: Rabobank Over   

Rekeningnummer: NL 87 Rabo 0316 8739 18 t.n.v. 

Bridgeclub “DOUBLET” te Bemmel 
 

Website: 

www.nbbslubsiters.nl/club/15030 
 

September 2014 

Annemarie Ariëns-Bruil 

Denkpauzes 
Zuid haalt haar kaarten uit het bord en telt ze 

zorgvuldig. Het zijn er dertien en vervolgens telt 

ze 11 punten en 5 Hartens. De rode kleur van de 

liefde overheerst in haar hand. Ze denkt bij zich 

zelf, ik zit aan de laatste mem en als ze allemaal 

passen kan ik daar best mee openen en een 

volgbodje zit er zeker voor mij in. Op het zelfde 

moment legt haar linker buurman het stopkaartje 

op tafel en even later ligt het bod van 2 Schop-

pen ernaast. De vragende blik van Noord  wordt 

beantwoord met: Muiderberg. Noord gaat 

vervolgens in een lange denkpauze en besluit 

uiteindelijk te passen. Oost past ook en Zuid 

biedt 3 harten. Oost/West behouden zich hun 

rechten voor en uiteindelijk geeft de DKL 

(District Kompetitie Leider) het verlossende 

antwoord. 

Noord/Zuid mogen gerust door de bieding van 3 

Harten vrijwillig 5 down gaan schrijft hij maar 

door de denkpauze van Noord is dat risico te 

sterk verkleind. De mogelijkheid van te volgen 

met deze kaart is Zuid, door de lange denkpauze 

van haar partner, ontnomen. 

 

Oost opent met 1 SA en Zuid kijkt naar zijn hand 

en ontwaart een singleton Schoppen 9. Als de 

hoge kleuren worden overgeslagen kom ik met 

deze kaart uit besluit hij. West biedt 3 SA en 

Noord gaat in een denkpauze gevolgd door een 

pas. Schoppen 9 wordt als uitkomst kaart op 

tafel gelegd. Als de spelverdelingen bekent zijn 

vraagt Oost zich af of die uitkomst wegens de 

lange denkpauze van Noord wel volgens de regels 

was. De arbiter gaf het volgende oordeel: de 

uitkomst was volgens de regels maar Zuid had 

wegens de denkpauze van Noord in zijn hand voor 

een alternatieve uitkomst dienen te kiezen. Door 

de denkpauze van Noord was hem de uitkomst 

met Schoppen 9 ontnomen. 

 

Zuid gaat een contract van 3 SA afspelen. Hij 

besluit met 9 Ruitens in de hand te gaan snijden 

op de ontbrekende vrouw. Als hij zijn 2de Ruiten 

voorspeelt weifelt West duidelijk en legt 

vervolgens Ruiten 7 op tafel. Zuid laat zijn Boer 

doorlopen en bij Oost komt de Vrouw te 

voorschijn. Het contract gaat 2 down. Na afloop 

van het spel vraagt Zuid om arbitrage en 

beklaagt zich over de weifeling van West die  

Ruiten 7 sec in de hand bleek te hebben. West 

verklaart dat hij even werd afgeleid en dat Zuid 

volgens hem dom speelde. De arbiter geeft West 

een stevige preek, met het bezit van 1 Ruiten in 

de hand valt er niet na te denken en het contract 

wordt vastgesteld op 3 SA plus 1.  

 

West komt tegen een SA contract uit met een 

kleine Schoppen. Op tafel verschijnt Schoppen 

Aas, Vrouw en nog wat. De leider zegt na een 

denkpauze: Schoppen Aas. 

Wie heeft Schoppen Heer? 

Tijdens het afspelen kwam Schoppen Heer uit de 

hand van de leider te voorschijn. 

West vraagt zich na afloop van het spel af of de 

lange denkpauze van de leider wel een 

geoorloofde misleiding was. Immers er werd 

http://www.nbbslubsiters.nl/club/15030
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gesuggereerd dat Schoppen Heer bij Oost 

aanwezig was. 

De arbiter oordeelde als volgt: De leider mocht 

na de eerste uitkomst de tijd nemen om een 

speelplan te maken en als de tegenspelers  door 

deze denkpauze misleidt zijn is dat een 

geoorloofde misleiding. 

 

De ene denkpauze is de andere niet. 

 

Theo Tonissen  

 

Zo kan ie wel weer! 
Een vrouw die met haar man een bridgepaar 

vormt, slaakt een diepe zucht na de zoveelste nul 

van de avond en zegt tegen haar man:  

Mijn biedingen deugen niet vanavond ...  

Mijn uitkomsten trekken op niks ....  

Zelfs dode manches laat ik liggen ...  

En van signaleren heb ik nooit verstand gehad ...  

En ik voel me heel slecht ...  

Ventje ... ik heb dringend een complimentje nodig!  

de man denkt na ..... en zegt:  

Je zelfkennis staat vandaag op een zeldzaam 

hoog peil!  

 

Ingezonden door:  

Ger Polman 

 

Uit de oude doos 60 
Deze 3 SA lijkt een zacht eitje, maar zitten er 

addertjes onder het gras? 

Speel het spel eerst zelf, leg ze uit ,en zoek een 

oplossing voordat je de oplossing leest. 

 

  H V 2  

  A V   

  A H 6 5 4 3 2   

  7   

 ? Noord  ? 

 ? West                Oost  ? 

 ?   ?  

 ? Zuid  ? 

  5 4 3  

  H 2  

  7  

  A H 6 5 4 3 2   

 

Zuid speelt 3 SA. West komt uit met harten 

Boer, oost gooit harten 6 bij. Hoe maakt zuid het 

contract tegen een kaartverdeling in de lage 

kleuren van een keer 4-1 en een keer 3-2?  

 

Oplossing op pagina 9 

   

Lief en leed commissie 
Ontvangt u signalen voor de 

commissie lief en leed, bel of 

mail ons tijdig. 

 

Ger Polman tel. 0481-464538  

Email :gpolman@upcmail.nl 

 

Thea Smit tel. 0481-453888 / 0623817911  

Email thdm.smit@gmail.com 

 

Thea Smit en Ger Polman 

 

Bridge ethiek 
Tien prikkelende stellingen die u uitdagen uw 

eigen gedrag na te gaan. Bent u het er wel of niet 

mee eens? U voorzitter geeft haar mening maar u 

bent welkom die tegen te spreken. 

 

1. Wie basis Acol speelt zonder aanvullende 

afspraken, heeft geen systeemkaart nodig 

Niet eens: Zie mijn inleiding vooraan in dit 

blad. Het is gewoon prettig te weten of een 

klaver opening voorbereidend kan zijn of niet 

zonder daarom te hoeven vragen. Door te 

moeten vragen gaat er vaak extra 

(ongeoorloofde) informatie over tafel. Ik 

adviseer iedereen een systeemkaart te 

gebruiken: kleine moeite, groot plezier voor 

uw tegenstander. 

 

2. Als het fout gaat ligt het meestal aan mijn 

partner 

Niet eens: Haha, Liz zou me villen als ik hier 

‘eens’ zou schrijven. Het gebeurt iedereen wel 

eens dat hij/zij een verkeerde beslissing 

neemt of erger nog, een echte stommiteit 

begaat. Niets zo vervelend als een partner die 

dat er even inwrijft. Als partners op elkaar 

vitten is dat niet leuk, ook niet voor de 

tegenstanders. Dus wees lief voor elkaar. 

 

3. Stayman en Jacoby moeten gealerteerd 

worden 

Eens: We zijn het misschien niet gewend, 

mailto:gpolman@upcmail.nl
mailto:thdm.smit@gmail.com
http://www.google.nl/imgres?start=420&hl=nl&biw=1600&bih=778&tbm=isch&tbnid=nr1JvyyUEFbqwM:&imgrefurl=http://faireunsonge.blogspot.com/2009/10/50-jaar-samen.html&docid=G83jsanLeBgorM&imgurl=http://3.bp.blogspot.com/_ueyw3k27bvE/Stw2LVSHw3I/AAAAAAAAyg0/vH310_Htydo/s400/zwan01wz5.jpg&w=340&h=400&ei=dHplUqLyD6mG4ATMj4G4Bw&zoom=1&ved=1t:3588,r:31,s:400,i:97&iact=rc&page=15&tbnh=199&tbnw=179&ndsp=37&tx=62.66668701171875&ty=102.33334350585937
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maar de nieuwe alerteerregel luidt dat alle 

conventionele biedingen tot 4-niveau 

gealerteerd moeten worden dus ook Stayman 

en Jacoby. Dit is niet overdreven of onnodig 

maar schept gewoon duidelijkheid. Het pakken 

van het kaartje is echt een kleine moeite. 

Kwestie van aanwennen. Trouwens, het feit 

dat iets op de systeemkaart vermeld staat, 

ontslaat de partner niet van de alerteerplicht. 

 

4. De dummy mag op geen enkele manier 

aangeven welke kaart gespeeld moet worden 

Eens: Een dummy wordt geacht ‘dumb’ te zijn. 

Hoe verleidelijk het ook is als je ziet dat je 

partner als spelleider een vrije kaart over het 

hoofd ziet. Handen thuis en geduldig wachten 

tot hij zegt wat erbij gegooid moet worden.  

We weten het wel, maar we doen het niet 

altijd. 

 

5. Aan het begin van de ronde wensen we elkaar 

een welgemeend ‘prettig spel’ 

Eens: Al die strenge regels ten spijt, komen 

we iedere dinsdag toch bij elkaar aan tafel om 

plezier te hebben. 

 

6. West komt per ongeluk uit terwijl Oost dat 

had moeten doen. Laat ik dat maar accepteren 

Oneens: Iedereen maakt wel eens deze 

vergissing. Geen nood, de arbiter vertelt je 

wat de opties zijn (en dat zijn er veel!). 

 

7. Er is verzaakt maar het was per ongeluk dus 

we zien het door de vingers 

Oneens: Door de verzaking te accepteren geef 

je een onterecht voordeel aan je 

tegenstanders. Lijkt heel aardig maar bedenk 

dat je daarmee de score van alle paren in de 

lijn (negatief) beïnvloedt. Aangezien de ene 

verzaking de andere niet is, is de enige 

oplossing de situatie te laten beoordelen door 

de arbiter. 

 

8. Lang nadenken en dan toch passen mag niet 

Oneens: Het is alleen niet zo handig want je 

partner mag nu uitsluitend nog op eigen kracht 

bieden. Eventueel moet de arbiter er aan te 

pas komen om te beoordelen of die eigen kaart 

sterk genoeg was om na een lange denkpauze 

van partner toch te bieden. Basisgedachte is 

dat er geen ongeoorloofde informatie 

verstrekt mag worden. De lange denkpauze 

geeft aan dat er wat te denken valt. Geldt ook 

voor vingergetrommel, zuchten, steunen, 

rommelen in bakjes en andere lichaamstaal. Ik 

zie het vaak gebeuren maar zie er altijd van af 

om er iets van te zeggen, laat staan arbitrage 

te roepen. 

 

9. Het is onsportief om Arbitrage te roepen 

Oneens: de toon lijkt vaak gezet als er een 

streng ‘arbitrage’ door de zaal klinkt maar 

niets is minder waar. Gekscherend noemde 

mijn vader de arbiter wel eens ‘de beul’ een rol 

die hij overigens zelf bekleedde. Maar 

feitelijk is het nooit bedoeld als straf, alleen 

een manier om de regels netjes toe te passen. 

Iedere sport kent nu eenmaal (gelukkig) een 

scheidsrechter. 

 

10. Wie niet goed scoort heeft geen gezellige 

avond 

Volstrekt oneens: Het spel wordt niet 

gespeeld om de knikkers al zou je dat wel 

zeggen als je leest aan welke strenge 

spelregels het onderhevig is. Maar zou het 

loslaten van regels in het kader van 

gezelligheid een positief effect hebben op de 

sfeer? Ik denk het niet. Liever beschouw ik 

bridge als een serieuze sport en daar horen 

zinvolle gedragsregels bij. 

 

Henny van Gogh 

 

Competitie uitslag 1e ronde 

A-lijn Score % 

1 Sjoukje & Anton 57,62 

2 Wim & Paul 55,84 

3 Erik & Jaap 55,05 

4 Adje & Sijan 54,14 

5 Annet & Piet 52,39 

6 Steef & Hans 52,13 

7 Hans & Willem 51,46 

8 Henny & Liz 51,32 

9 Yvonne en Ger 51,08 

10 Theo & Jeroen 50,05 

11 Ans & Jetta 48,91 

12 Doortje & Ben 46,25 

13 Truus & Gerard 45,80 

14 Annemarie & Connie 44,59 

15 Joyce & Bert 43,35 

16 Riet & Leo 42,62 
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Sjoukje en Anton gefeliciteerd met jullie 

eerste plaats in de A-lijn. Jullie winnen ook de 

Jansen Totaal Wonen beker vanwege jullie 

hoogste score. 

Truus + Gerard, Annemarie + Connie, Joyce + 

Bert en Riet + Leo starten in de B-lijn. 

 

B-lijn 
 

Score % 

1 Trees & Gonny 54,82 

2 Sonja & Riet 54,69 

3 Coby & Eef 54,04 

4 An & Thea 53,56 

5 Corry & Lyt 52,74 

6 Jan & Ab 52,17 

7 Nel & Arie 51,84 

8 Stien & Elly 50,87 

9 Kitty & Rita 50,17 

10 Helmi & Arnold 50,02 

11 Niek & Cornelis 49,82 

12 Jolande & Gonny 49,54 

13 Ine & Helma 49,25 

14 Elly & Jan 48,56 

15 Willemien & Francine 45,96 

16 Anja & Gerard 45,81 

17 Cathrien & Alex 45,75 

18 Toos & Ria 45,36 

19 Els & Elly 44,56 

20 Jos & Carel 43,68 
 

Trees en Gonnie gefeliciteerd met jullie eerste 

plaats in de B-lijn. 

Samen met Sonja + Riet, Coby + Eef, An + Thea 

en Corry & Lyt starten jullie in de A-lijn. 
 

Oplossing bridgeprobleem ‘uit de 

oude doos 60 
Oplossing: 

Probleem is waar zit de 4-1 en waar de 3-2 

verdeling en hoe houd je de communicatie in 

stand? Slag 1 is voor harten Aas. Uit noord volgt 

ruiten Aas en Heer, .bekennen beide 

tegenspelers 2x (zit dus 3-2 in ruiten) wordt 

ruiten doorgespeeld en in Zuid verdwijnt harten 

Heer! Spelen OW hierna weer harten is het 

contract binnen. Spelen OW klaveren kan met 

schoppen overgestoken voor het contract. Zitten 

de ruiten 4-1 tegen wordt de derde ruiten uit 

noord niet gespeeld, maar wordt 3x klaveren 

gespeeld. En maken NZ 6klaveren, 2 harten en 

twee ruiten slagen. Voor de communicatie is het 

belangrijk eerst met ruiten te starten en niet 

met klaveren, als die 4-1 zitten. Wat moet in 

noord op klaveren heer weggedaan worden? En 

noord komt in de afgooi problemen na de derde 

ruiten en de volgende klaveren. SPEEL MAAR NA. 
 

Paul van Kerkhoff 
 

Bestuur 

Henny van Gogh voorzitter 0481-464022 

Erik Willems secretaris  06-46204302 

Sjoukje Veldkamp penningmeester  026-3255818 

Ben Roelofs bestuurslid 0481-463387 

Wedstrijdleiding: 

Paul van Kerkhoff wedstrijdleider 0481-461743 

Arbitragecommissie: 

Erik Willems voorzitter 06-46204302 
Bank: Rabobank – Bemmel 

Rekeningnummer: NL 87 Rabo 0316 8739 18 t.n.v. 
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